
KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI 

HOOLEKOGU ISTUNGI PROTOKOLL nr 1-5/2/2025 

Kohtla-Järve 12.05.2025 

Algus: 18:05 

Lõpp: 18:40 

Esimees: Irina Skripko 

Sekretär: Ljudmila Kiir 

Võtsid osa: 12 liiget – Irina Skripko, Ljudmila Kiir, Liia Vetrennikova, Tatjana Krutova, Anna 
Kljutsnik, Natalja Prants, Diana Krutova, Kristina Vileyto, Alissa Linter, Sergei Butšinski, Darja 
Suviste, Olga Rõbatšenko. 

Puudusid: 4 liiget – Karina Mjagkova, Žanna Erik, Marija Kozlova, Aleksandra Moreva 

Kutsutud: Ljudmilla Latt – põhikooli direktor. 

 

Kinnitatud päevakord: 

1. Kohtla-Järve Tammiku Põhikooli hoolekogu töö aruanne 2023/2024 ja 2024/2025. 
õppeaastatel. 

2. Kohapeal algatatud küsimused. 

 

1. Kohtla-Järve Tammiku Põhikooli hoolekogu töö aruanne 2023/2024 ja 2024/2025. 
õppeaastatel. 

Ettekandja - Irina Skripko – hoolekogu esimees. 

Hoolekogu esimees, Irina Skripko, tutvustas Kohtla-Järve Tammiku Põhikooli hoolekogu töö 
aruannet 2023/2024. ja 2024/2025. õppeaastatel. Aruanne koosnes järgnevatest punktidest: 

1. Hoolekogu koosseis ja töökorraldus. 
2. Koolielu olulisemad aruteluteemad ja otsused. 
3. Õpilaste ja õpetajate toetamine. 
4. Õppeaasta tulemused. 
5. Osalus ja aktiivsus. 

Kokkuvõte 

2024–2025. aastate jooksul on hoolekogu olnud aktiivne partner kooli arendamisel, toetades 

juhtkonda oluliste muudatuste läbiviimisel. Eesmärk on olnud tagada laste hariduse kvaliteet ja 

turvaline üleminek eestikeelsele õppele, lähtudes õpilaste, perede ja õpetajate huvidest. 

Vaata lisa 1. 

Otsustati: 

1.1. Saadud info võtta teadmiseks. 



2. Kohapeal algatatud küsimused. 

Küsimustele vastas TPK kooli direktor Ljudmilla Latt. 

1. Sõna võttis Anna Kljutsnik, keda huvitas koolide ühendamine ja klasside liitmine. 

Direktor Ljudmilla Latt vastas Anna Kljutsniku küsimustele, et koolid jäävad veel aastaks oma 
hoonetesse ning jätkavad tööd. Toimub mõningate õpetajate vahetus. Konkreetselt rohkem midagi 
veel praegu teada ei ole. 

2. Sõna võttis Tatjana Krutova, keda huvitasid eksamite tulemused. 

Direktor Ljudmilla Latt vastas Tatjana Krutova küsimusele, et on tulemused ainult matemaatikas 
ja valikainetes. Tulemused eesti keeles veel puuduvad, sellepärast järeldusi veel teha ei saa. 

 

 

Esimees       Protokollija 
Irina Skripko        Ljudmila Kiir 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Lisa 1 

Kohtla-Järve Tammiku Põhikooli hoolekogu töö aruanne 2023/2024 ja 2024/2025. 
õppeaastad 

Esitaja: Hoolekogu esimees Irina Skripko 

1. Hoolekogu koosseis ja töökorraldus 

2024. aasta veebruaris kinnitati uus hoolekogu koosseis, valiti esimees (Irina Skripko), aseesimees 
(Tatjana Krutova) ja sekretär (Ljudmila Kiir). Koostati ja kinnitati tööplaan aastaks 2024 ning 
hiljem 2025. aastaks. Istungid toimusid regulaarselt ja olid eesmärgipärased. 

2. Koolielu olulisemad aruteluteemad ja otsused 

‒ Eestikeelsele õppele üleminek – kõigil istungitel käsitleti üleminekut, selle probleeme ja 
lahendusi. Toetati järkjärgulist üleminekut ning esitati volikogule taotlused määrata osade 
klasside õppekeeleks jätkuvalt vene keel vastavalt seadusele. 

‒ Õppekava uuendused – 2024. aasta juunis ja septembris arutati ja kiideti heaks TPK 
õppekava muudatused vastavalt Haridus- ja Teadusministeeriumi ettekirjutustele. 

‒ Päevakava ja õppeprotsessi muudatused – kiideti heaks ettepanek muuta päevakava, luues 
õpetajatele lõimitud tundide ettevalmistamiseks aega. Kinnitati 2024/2025 õppeaasta 
trimestrid ja vaheajad. 

‒ Toitlustamine koolis – 2024. aastal kinnitati uus koolilõuna hind 1.30 eurot ja 
pikapäevarühma toitlustus 0.60 eurot. Kool pakub toitu kolmes vahetunnis, vajadusel ka 
hiljem. 

‒ Kooli valmidus uueks õppeaastaks – kinnitati, et kool on personaliga komplekteeritud ning 
eestikeelne õpe on 1. ja 4. klassides edukalt alanud. 

‒ Hariduspoliitilised muudatused linnas – 2024. aasta märtsis toimus erakorraline istung, kus 
arutati linnavalitsuse ettepanekut koolide liitmiseks. Hoolekogu esitas 3 alternatiivset 
varianti, mille keskmes oli õpilaste heaolu ja turvalisus ehituse ajal. 

3. Õpilaste ja õpetajate toetamine 

Hoolekogu kiitis heaks arenguvestluste uue korra ja toetas kooli osalemist projektis „Roheline 
kool“. Samuti tunnustati õpetajaid haridustöötajate konkursil „Eestimaa õpib ja tänab“. 

4. Õppeaasta tulemused 

2023/2024. õppeaastal lõpetas 7 õpilast kooli kiituskirjaga, olümpiaadidest võttis osa 27 õpilast, 
saavutades kokku 50 auhinnalist kohta. Koolis toll ajal oli 398 õpilast. 

5. Osalus ja aktiivsus 

Hoolekogu liikmed osalesid aktiivselt, esitasid küsimusi, algatasid arutelusid ja toetasid kooli 
juhtkonda mitmetes olulistes küsimustes. Kõik otsused võeti vastu konsensuslikult või ülekaaluka 
toetusega. 

Kokkuvõte 

2024–2025. aastate jooksul on hoolekogu olnud aktiivne partner kooli arendamisel, toetades 
juhtkonda oluliste muudatuste läbiviimisel. Eesmärk on olnud tagada laste hariduse kvaliteet ja 
turvaline üleminek eestikeelsele õppele, lähtudes õpilaste, perede ja õpetajate huvidest. 
 


